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 להורים שלום רב,

  

בחודש אוקטובר האחרון התקבלה החלטה במועצת תנועת המושבים על פרידה בין תנועת 

שיתוף הפעולה שהתקיים עד לאותה נקודה במשך  פירוקהמושבים לתנועת הנוער העובד והלומד ו

לפתרונם חודשים של ניסיון  8-בעקבות ההחלטה נולדו הרבה מאוד קשיים ולאחר כ עשרות שנים.

 ולחדשו סביב בני המושבים. "להוחלט בהנהלת תנועת המושבים לחזור לשיתוף פעולה עם הנוע

כים וועדות נוער בבני המושבים, בקרב חניכים, מדרי עוררה חילוקי דעותעקב החלטה זו, ש

 ."השומר החדש"ארגון הנוער של לשומר החדש והפעלה של פעילות הנוער דרך  חבירההוחלט על 

  

 –מפגש של מספר ראשי רשויות )ביניהם ד"ר גלית שאול  לרבותההחלטה נידונה בפורומים רבים 

ולא להמשיך עם חטיבת שומר החדש עם ה אשר המליצו על שותפותראשת המועצה של עמק חפר( 

 בני המושבים בנוע"ל.

הקמה של תנועת הדרך המעבר לפעילות תחת ארגון השומר החדש מתבצע על מנת לאפשר בהמשך 

 נוער עצמאית.

  

 יםיחד עם זאת, חשוב לנו לציין סוגיה חשובה מאוד הנוגעת לסמינרי ט' )סמינר מד"צים( העתיד

 ביער עין כובס )ליד צפת(. 23.6-2.7להתקיים בתאריכים 

 

לחניכים  אינה מקנה, על פי המצב הנוכחי, יש לציין כי ההשתתפות בסמינר ט' של השומר החדש

, מכיוון שהארגון נמצא בשלבים ראשונים של הכרה תעודות מדריך המוכרות ע"י משרד החינוך

 עיקריות: לעובדת היעדר תעודת מדריך, שתי השלכות ע"י משרד החינוך.

 .תעודת מדריך ןבה תבוגרי הסמינר לא יוכלו להדריך בקייטנות השונות אשר נדרש. 1

מחויבות בשנה הבאה לא יוכלו המדריכים הצעירים להשתמש בתעודה זו על מנת לבצע את "ה. 2

 שעות כחלק מתעודת הבגרות. 60האישית" בת ה

 לא תהיה מניעה להדריך במסגרת התנועה ביישוב. –יחד עם זאת 

סוגיה זו, ידועה לצוות של ראשי המועצות ואלו מתכוונים לפעול בכלים העומדים לרשותם 

 .על מנת לפתור אותה

 

הסמינר יתקיים תחת סמל מוסד של מוקד טבע כטיול פרטי )אותו הגוף שמפקח מהבחינה 

יפוקח הבטיחותית, הבטחונית והבריאותית על הטיולים והסמינרים תחת משרד החינוך(, אך לא 

 ויאושר ברמת התוכן ע"י המשרד.

חשוב לנו להבהיר את העובדות ואת המצב ולהגיד כי הבחירה על ההשתתפות בסמינר היא של כל 

 משפחה בראש ובראשונה.

על מנת לשמור על שגרת פעילות יציבה ואיכותית  הכמיטב יכולת המחלקת הנוער במועצה עוש

 לנוער של העמק ונמשיך לפעול בצורה הזו. אנחנו זמינים לשאלות ולהתלבטויות בנושא הזה.

 

 בברכה

 עומרי בארי
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